
DU-RM.0003.32.2020                                                         Czeladź, 11.09.2020 r.

Sz.P.
Jarosław Deleska
Radny Rady Miejskiej 
w Czeladzi 

Dotyczy:  odpowiedzi na zapytanie z dnia 28 sierpnia 2020 r. 

Bardzo  dziękuję  za  propozycję  przystąpienia  gminy  Czeladź  do  ogólnopolskiego

projektu ,,Pod biało-czerwoną”.  Podobnie  jak Pan uważam, że pielęgnowanie  polskości  i

budowanie świadomości obywatelskiej jest niezwykle ważne. Jednakże na terenie naszego

miasta  istnieją  już  miejsca  przystosowane  do  odpowiedniej  ekspozycji  flagi  narodowej,

dlatego też nie zamierzamy przystępować do wcześniej wspomnianego projektu.

        Zastępca Burmistrza
         ds. Komunalnych

         mgr Elżbieta Dmitruk

Otrzymują:
1. adresat 
2. a/a


